



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Papanian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

March 16, 2021

Dear WCS Community,

Just prior to the pandemic last year when the economy was good, I went to dinner at a local restaurant where the hostess told us that it would be a 40-minute wait for a table. When I asked her why we could not sit at one of the many empty tables in the restaurant, she replied that they did not have enough wait staff to serve that many customers, so they kept selected areas of the restaurant closed. At that time, this experience helped me understand how difficult it was for so many businesses to find qualified people to work.

When the pandemic started last March, things became significantly worse for many businesses because many were forced to temporarily, or in some cases, permanently close, and the few remaining employees had no choice but to find work elsewhere to survive. As many business owners will tell you, it is difficult to get employees to come back to work if they have found employment somewhere else.

Both before and during the pandemic, the competition for employees has been very high, which makes it difficult to keep all the tables open in a restaurant, or in our case, find enough bus drivers to transport our students. In fact, for someone interested in driving for a living, there are so many opportunities from Amazon, FedEx, United Parcel Service, Uber, and Lyft to delivery services like Grub Hub, Door Dash, Post Mates, and Instacart. Also, for many of these delivery companies, employees can work when they want with no set schedule.

I share this perspective with you because it is so important to our future that we maintain enough bus drivers to transport our students to and from school and to the many extra-curricular and athletic activities throughout the district and county. For now, please accept my thanks for your patience, especially when a bus is late or a schedule has to change due to a driver shortage. I want the community to know that we are working very hard to find a solution so that we can continue to support our students. From all the "now hiring" signs throughout our community to the "join our team" flyer that I get every morning with my Tim Horton's coffee, I know that we are not alone.

If you or someone you know is interested in driving a bus for WCS, please call 586-698-4521 for more information. Our district offers free bus driver training for all applicants.

Also, since my last update, we have had the following positive cases of COVID-19 reported to the district.

- 1 staff member at Carleton
- 1 student at Carleton
- 1 staff at Cousino
- 1 student at Cousino
- 1 student at Cousino/Career Preparation Center
- 1 student at Cousino/Sterling Heights
- 1 staff at Career Preparation Center
- 1 staff at Educational Service Center
- 2 students at Holden
- 1 student at Sterling Heights
- 1 staff at Wilkerson
- 2 students at Wilkerson

All affected students and staff were notified, and affected areas of the schools and buses were appropriately cleaned.

Please continue to review with your child that facial coverings, over your mouth and nose, are required in our schools and ALL Warren Consolidated Schools property, including school buses and outdoor venues.

Please continue to stay safe and be healthy.

Sincerely,

A handwritten signature in black ink that reads "Robert D. Livernois". The signature is written in a cursive style with a large, stylized initial "R".

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

16 مارس 2021

عزيزي WCS المجتمع ،

قبل انتشار الوباء في العام الماضي عندما كان الاقتصاد جيداً، ذهبت لتناول العشاء في مطعم محلي حيث أخبرتنا المضيفة أنه سيكون انتظاراً لمدة 40 دقيقة للحصول على طاولة. وعندما سألتها لماذا لم تتمكن من الجلوس على واحدة من العديد من الطاولات الفارغة في المطعم، أجابت بأنه لم يكن لديهم ما يكفي من الموظفين الانتظار لخدمة هذا العدد الكبير من الزبائن، لذلك أبقوا مناطق مختارة من المطعم مغلقة. في ذلك الوقت، ساعدتني هذه التجربة على فهم مدى صعوبة العثور على أشخاص مؤهلين للعمل بالنسبة للعديد من الشركات.

وعندما بدأ الوباء في آذار/مارس الماضي، أصبحت الأمور أسوأ بكثير بالنسبة للعديد من الشركات لأن العديد منها اضطر إلى الإغلاق المؤقت، أو في بعض الحالات، بشكل دائم، ولم يكن أمام الموظفين القلائل المتبقين خيار سوى العثور على عمل في أماكن أخرى للبقاء على قيد الحياة. كما سيقول لك العديد من أصحاب الأعمال التجارية ، من الصعب الحصول على الموظفين للعودة إلى العمل إذا وجدوا وظيفة في مكان آخر.

قبل وأثناء الوباء، كانت المنافسة على الموظفين عالية جداً، مما يجعل من الصعب إبقاء جميع الطاولات مفتوحة في مطعم، أو في حالتنا، العثور على ما يكفي من سائقي الحافلات لنقل طلابنا. في الواقع ، بالنسبة لشخص مهتم بالقيادة من أجل لقمة العيش ، هناك العديد من الفرص من Amazon و FedEx وخدمة الطرود المتحدة و Uber و Lyft لخدمات التوصيل مثل Grub Hub و Door Dash و Post Mates و Instacart. أيضاً، بالنسبة للعديد من هذه الشركات التسليم، يمكن للموظفين العمل عندما يريدون مع أي جدول زمني محدد.

وأنا أشاطركم هذا المنظور لأنه من المهم جداً لمستقبلنا أن نحافظ على عدد كاف من سائقي الحافلات لنقل طلابنا من وإلى المدرسة وإلى العديد من الأنشطة اللاصفية والرياضية في جميع أنحاء المقاطعة والمقاطعة. في الوقت الراهن، يرجى قبول شكري لصبركم، خاصة عندما يكون هناك حافلة في وقت متأخر أو جدول زمني لتغيير بسبب نقص السائقين. أريد أن يعرف المجتمع أننا نعمل بجد لإيجاد حل حتى تتمكن من الاستمرار في دعم طلابنا. من كل علامات "التوظيف الآن" في جميع أنحاء مجتمعنا إلى نشرة "الانضمام إلى فريقنا" التي أحصل عليها كل صباح مع قهوة تيم هورتون بلدي ، وأنا أعلم أننا لسنا وحدنا.

إذا كنت أنت أو شخص تعرفه مهتماً بقيادة حافلة لـ WCS ، يرجى الاتصال على 4521-698-586 لمزيد من المعلومات. تقدم منطقتنا تدريب مجاني سائق حافلة لجميع المتقدمين.

أيضا ، منذ آخر تحديث لي ، كان لدينا الحالات الإيجابية التالية من COVID - 19 المبلغ عنها إلى المنطقة.

موظف في كارلتون

طالب في كارلتون

موظف في كوزينو

طالب في كوزانو

طالب في مركز Cousino/مركز الإعداد الوظيفي

1 طالب في كوزينو / الأسترليني مرتفعات

موظف في مركز الإعداد الوظيفي

1 موظف في مركز الخدمات التعليمية

2 طلاب في هولدن
طالب في مرتفعات ستيرلينغ
1 موظف في ويلكرسون
2 طلاب في ويلكرسون

وتم إخطار جميع الطلاب والموظفين المتضررين، وتم تنظيف المناطق المتضررة من المدارس والحافلات على النحو المناسب.

يرجى الاستمرار في مراجعة مع طفلك أن أغطية الوجه ، فوق فمك وأنفك ، مطلوبة في مدارسنا وممتلكات ALL Warren Consolidated Schools ، بما في ذلك الحافلات المدرسية والأماكن الخارجية.

يرجى الاستمرار في البقاء آمنة وتكون صحية.

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه
المشرف